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محکوميت نکونام به حبس، شلاق و خلع لباس
دادس��راي ويژه روحانيت اعلام کرد که محمدرضا نکونام در 
دادگاه بدوي به ۵ س��ال حبس، ش��لاق تعزيري و خلع لباس 
روحانيت محکوم شده و حکم صادره در دادگاه صادره قطعيت 
يافت��ه اس��ت.به گزارش ايلن��ا، روابط عمومي دادس��راي ويژه 
روحانيت قم اعلام کرد:نظر به فضاس��ازي  برخي س��ايت هاي 
معاند و ضدانقلاب در خصوص اتهامات و وضعيت جس��مي و 
روحي آقاي محمدرضا نکونام، اين دادسرا ضمن تکذيب کليه 
اخبار و اظهارات حاميان و مدعيان طرفداري از نامبرده، به اطلاع 
مردم عزيز مي رساند که مشاراليه به دليل اتهامات متعدد وارده 
)که به دليل لزوم صيانت از مقام مقدم روحانيت و حفظ آبروي 
ايشان از بيان جزئيات آن معذوريم( در دادگاه بدوي به ۵ سال 
حبس، ش��لاق تعزيري و خلع لباس روحانيت محکوم ش��ده و 
حک��م ص��ادره در دادگاه صادره قطعيت يافته اس��ت.در جريان 
رس��يدگي به پرونده وي مراجع عظام تقليد و بزرگان حوزوي 
نفياً  و اثباتاً هيچ گونه نقش��ي نداش��ته اند. بديهي اس��ت هر کس 
مورد تخريب و افترا س��ايت ها و حاميان وي قرارگرفته از حد 

شکايت و تعقيب کيفري برخوردار مي باشد.

آمريکا در برجام باقي بماند
نماينده روس��يه در س��ازمان ملل از آمريکا خواست تا در توافق 
بين المللي برنامه هسته اي ايران باقي بماند.به گزارش ايسنا از 
شينهوا، واسيلي نبنزيا در پاسخ به اين که پيام روسيه به امريکا 
در نشست احتمالي در حاشيه مجمع عمومي سازمان ملل ميان 
ايران و ش��ش قدرت جهاني چيس��ت، گفت: "آمريکا در برجام 
باقي بماند".وي افزود: اين مسئله خيلي مهم است. اين نه تنها 
خواسته ما بلکه خواسته ديگر طرف هاي عضو برجام نيز هست و 
حتي کشورهايي که عضوي از اين توافق نيستند سعي مي کنند 
اين پيام را به امريکا برسانند. اين در حالي است که ترامپ اعلام 
کرده در ماه اکتبر ديگر پايبندي ايران به برجام را تاييد نخواهد 
کرد؛ بنابر قانون آمريکا رئيس جمهور بايد هر سه ماه يکبار در 

نامه اي به کنگره پايبندي ايران به برجام را تاييد کند.

آماده تعامل گسترده با جهان هستيم
مشاور رئيس جمهوري و رئيس مرکز بررسي هاي استراتژيک 
رياس��ت جمهوري در ياداش��تي درباره صنعت هسته اي ايران 
نوش��ت: امروز ضمن تثبيت حقوق خود در صنعت هس��ته اي 

صلح آميز، آماده تعامل گسترده با جهان هستيم.
به گزارش ايرنا، حس��ام الدين آش��نا در کانال ش��خصي خود در 
تلگرام درباره صنعت هسته اي ايران نگاشت: ما بر اساس اصل 
»حکمت« دريافتيم که براي تأمين انرژي کشور و پايدارسازي 
آن به انرژي هس��ته اي نيازمنديم و تصميم به توس��عه دانش 
هس��ته اي گرفتيم.وي افزود: بر اس��اس اصل »عزت« بيش از 
يک دهه در مقابل همه فش��ارها مقاومت کرديم و حق خود را 
مطالبه کرديم و بر اساس اصل »مصلحت« وارد مذاکره شديم 
و امروز ضمن تثبيت حقوق خود در صنعت هسته اي صلح آميز، 

آماده تعامل گسترده با جهان هستيم.

پيشخوان

سياسي

'زيگفريد براک' رييس مجلس نمايندگان بلژيک به کشورمان 
س��فر ک��رد و ديدارهايي با ريي��س جمهور و رييس قوه مقننه 
داش��ت. رييس جمهوري در ديدار با براک گفت: از اتحاديه 
اروپ��ا انتظ��ار داري��م که به طور کامل ب��ه توافق برجام عمل 
کن��د  و به امري��کا نس��بت به پايبندي  ب��ه تعهداتش در برجام 
فش��ار آورد و به آنها پيام قاطعي بدهد.حجت الاس��لام حسن 
روحان��ي ب��ا اش��اره به موضوع برجام، ل��زوم پايبندي طرفين 
ب��ه مف��اد اي��ن توافق را مورد تأکي��د قرار داد و گفت:  در برجام 
ايران و 1+۵ توانستند در يک مسأله مهم به نام هسته اي به 
توافق برس��ند و اين يکي از موفقيت هاي بزرگ ميز مذاکره 
در يک مس��أله پيچيده بود که مي تواند الگويي براي مس��ايل 
پيچيده منطقه اي و جهاني باش��د.وي تصريح کرد: معتقديم 
تنها دس��تگاهي که مي تواند اعلام کند که ايران به تعهدات 
خود بر برجام عمل کرده است، فقط آژانس بين المللي انرژي 
اتمي است و جمهوري اسلامي ايران براساس گزارشات آژانس 
، به تعهدات خود در چارچوب برجام پايبند بوده است و انتظار 
داري��م ک��ه طرف ه��اي مقابل نيز کاملًا ب��ه تعهدات خود در 
چارچوب اين توافق پايبند باشند.رييس جمهوري با اشاره به 
تخلف��ات اي��الات متحده در خصوص برجام، گفت: از اتحاديه 
اروپا انتظار داريم که اولًا به طور کامل به توافق برجام عمل 
کرده  و ثانياً به امريکا نسبت به پايبندي  به تعهداتش در برجام 
فشار آورده و به آنها پيام قاطعي داده شود.وي با اشاره به اينکه 
اراده جمهوري اسلامي ايران استفاده از فضاي مناسب بوجود 
آمده بعد از برجام براي توسعه روابط با اتحاديه اروپا از جمله 
بلژيک است، اظهارداشت: بايد از فضاي بعد از برجام حداکثر 
اس��تفاده را براي توس��عه مناسبات و استحکام روابط دوجانبه 
و چندجانب��ه بعم��ل آوريم.روحاني با بيان اينکه ايران خواهان 
گسترش روابط خود با اتحاديه اروپا است، گفت: بي ترديد دو 
طرف با اراده مشترک مي توانند از شرايط موجود به نفع منافع 
ملت هاي خود نهايت استفاده را به عمل آورند.رييس جمهوري 
خاطر نشان کرد: در دولت يازدهم تلاش کرديم روابط ايران 
با دنيا هموار شده و مشکلات برطرف شود و در دوره جديد به 
دنبال آن هستيم تا از فضاي بسيار مناسبي که در دولت قبلي 
بوجود آمده براي بهبود و تأمين منافع ملت  خود استفاده کنيم 
و اميدوارم در اين مس��ير، کش��ورهاي دوست از جمله بلژيک 
در ايجاد فضاي مناس��ب براي تقويت مناس��بات اقتصادي و 
فعالي��ت  تج��ار و بخش خصوصي فعال تر عمل کنند.روحاني 
به ش��رايط حس��اس منطقه و جهان و معضل تروريسم اشاره 

کرد و گفت: اقدامات تروريستي در تهران و بروکسل به اين 
معناس��ت که دو کش��ور دشمن مشترکي در اين زمينه دارند و 
لازم اس��ت که در مقابله با اين معضل با يکديگر همکاري و 

مشارکت داشته باشند.
پايبندي به اجراي برجام ���

زيگفريد براک در اين ديدار، با تأکيد بر اينکه تصميم قطعي 
بلژيک تقويت مناسبات دوجانبه با ايران است، گفت: حضور 
هيأت هاي مختلفي از پارلمان بلژيک در تهران طي ماه هاي 
اخير نشان دهنده آن است که بروکسل براي ارتقاء روابط خود 
با ايران اهميت بسيار زيادي قايل است و معتقديم در شرايط 
کنوني بايد از فرصت بزرگ برجام استفاده کرده و تلاش هاي 
بيشتري براي رفع موانع و توسعه روابط بويژه در حوزه تجاري 
و اقتصادي به نفع ملت هاي خود به عمل آوريم. رييس مجلس 
نمايندگان بلژيک با تأکيد بر اهميت تعهد و پايبندي طرفين 
ب��ه تواف��ق برجام گفت: برجام ن��ه تنها براي ايران بلکه براي 
بلژيک و اتحاديه اروپا از اهميت زيادي برخوردار است و تمام 
تلاش م��ان را خواهي��م کرد که اتحاديه اروپا به همه تعهدات 
خ��ود عم��ل کند.وي ب��ا تأکيد بر لزوم بهبود روابط بانکي بين 

دو کشور، گفت: برقراري و بهبود تبادلات بانکي را به نفع دو 
طرف مي دانم و برخي مشکلات موجود بايد هر چه سريع تر 
برطرف شده و کانال هاي باثبات بانکي بين تهران و بروکسل 
برقرار شود.رييس مجلس نمايندگان بلژيک در ادامه با تأکيد 
بر اينکه ايران نقش بسيار مهمي در حوزه سياسي و راهبردي 
منطق��ه اي ايف��ا مي کند، گفت: همکاري با ايران در اين حوزه 
به نفع تمامي کشورهايي است که با تروريسم مقابله مي کنند. 
بلژيک قرباني تروريس��م اس��ت و مصمم است همکاري هاي 

نزديکي با تهران در اين حوزه برقرار کند.
تروريسم دغدغه مشترک ايران و بلژيک ���

پس از آن براک به ديدار رئيس مجلس شوراي اسلامي رفت 
که علي لاريجاني در اين ديدار با اش��اره به دغدغه مش��ترک 
تروريسم بين ايران و بلژيک گفت: همکاري بين المللي براي 
مقابل��ه ب��ا بحران ميانمار و جنگ در يم��ن بايد افزايش يابد.

ب��ه گ��زارش خانه ملت، علي لاريجاني در خصوص مذاکره با 
رئيس پارلمان بلژيک گفت: در اين مذاکره در مورد محورهاي 
توسعه ايران در آينده به خصوص درباره 6 محور استراتژيک 
مصوب در قانون برنامه ششم توسعه و زمينه سرمايه گذاري 

ايران در کش��ورهاي ديگر صحبت ش��د. لاريجاني ادامه داد: 
همچني��ن در خص��وص زمينه همکاري هاي گس��ترده تر به 
وي��ژه در م��ورد بحران هاي منطقه اي و تروريس��م به عنوان 
دغدغه مش��ترک ايران و بلژيک بحث و بررس��ي ش��د که اين 
مورد نيازمند همکاري هاي بين المللي اس��ت.رئيس مجلس 
افزود: بحران ميانمار به عنوان مس��ئله دردآور همه انس��ان ها 
و ملت ها و جنگ در يمن در اين جلسه مطرح شد؛ همچنين 
در مورد مذاکرات بيشتر بين دو کشور در زمينه حقوق بشر و 
ارتقاء زمينه هاي اقتصادي تأکيد شد.وي ادامه داد: همچنين 
موافقت ش��د تا در توس��عه روابط پارلماني، تجاري، اقتصادي 
بين دو کشور و همکاري بيشتر براي برقراري صلح و امنيت 

در جهان گام هاي اساسي برداشته شود.
زيکفريد براک نيز در اين ديدار گفت: تلاش ها در جهت ارتقاء 
مناسبت ها نسبت به گذشته بايد ارتقاء يابد، همچنين برنامه 
دولت و مجلس ايران براي بهبود و پيشبرد اهداف اقتصادي 
در اين کشور بنا نهاده شده که موفقيت آميز خواهد بود. وي از 
تأکيد رئيس مجلس ايران بر نقش بخش خصوصي به عنوان 
موتور محرک اقتصاد گفت: ما اروپايي ها با تمامي سياست ها 
و ديدگاه هاي کش��ور آمريکا موافق نيس��تيم لذا در مسير خود 
عم��ل خواهي��م کرد، در واقع تأکي��د داريم دفتر اتحاديه اروپا 
در ايران تأس��يس ش��ود تا مشکلات بين دو کشور رفع گردد.

رئيس مجلس نمايندگان بلژيک با تأکيد بر حل مش��کلات 
بانکي تصريح کرد: هر دو طرف بايد تلاش کنند موانع بانکي 
برط��رف ش��ود در غي��ر اين صورت تجارت بين دو کش��ور با 
مشکل مواجه خواهد شد.براک با اشاره به تشکيل کميته اي 
در پارلمان بلژيک جهت بررس��ي اجزاي مختلف تروريس��م 
گف��ت: در مذاک��ره ب��ا رئيس مجلس ايران در مورد حفاظت از 
کش��ورهاي خود در برابر تروريس��م بحث ش��د، در واقع براي 
مبارزه با تروريس��م نيازمند همکاي هاي بين المللي هس��تيم، 
در اين زمينه پليس بلژيک در بالاترين سطح با پليس ايران 
مذاکره داش��ته اند.وي همچنين در مورد حقوق بش��ر افزود: 
در اين خصوص نيز توافقاتي حاصل ش��د تا حقوق بش��ر در 
چارچوب حقوقي بنا نهاده شود، در واقع مشکلات حقوق بشر 
در پارلمان بلژيک نيز وجود دارد که بايد برطرف ش��ود.براک 
با ابراز خرس��ندي از توافقات بين دو کش��ور گفت: بر مبناي 
مفاد حقوق بش��ر فرهنگ و س��نت ايراني قابل احترام است ما 
نيز به آن احترام گذاش��ته ضمن اينکه علاقمنديم با فرهنگ 

و سنت ايراني بيشتر آشنا شويم.

روحاني در ديدار رييس مجلس بلژيک:

در برابر آمريکا موضع بگيريد

برنامه  براي کاهش آسيب هاي فضاي مجازي بهره رژيم اشغالگر قدس از ناامني منطقهاستانداران بايد دولت را قبول داشته باشند 
وزي��ر کش��ور با بيان اينکه اس��تانداران 
بايد توس��عه گرا باشند گفت: استانداران 
همچنين بايد سياس��ت ها و برنامه هاي 
دولت را قبول داشته و آنها را اجرا کنند. 
عبدالرضا رحماني فضلي در مورد معيار 

براي انتخاب استانداران گفت: معيارها تغييري نکرده و البته با 
ارزيابي هايي که از عملکرد استانداران در طول چهار سال گذشته 
داشته ايم، اقدامات لازم را در انتخاب استانداران در دولت جديد 
انجام مي دهيم.وي با بيان اينکه اس��تانداران بايد هماهنگي و 
تعامل داش��ته باش��ند و از تجربه کافي بهره مند باش��ند افزود: با 
جابجايي هايي که در استان ها انجام مي شود عمده تلاش ها اين 
است که از استانداران موجود استفاده کنيم اما در برخي موارد نيز 

تعدادي از استانداران تقاضاي بازنشستگي کرده اند.

ناي��ب رئي��س کميس��يون امنيت ملي 
برگزاري همه پرسي استقلال کردستان 
عراق را موجب به چالش کشاندن دولت 
مرکزي اين کشور و ايجاد ناامني عنوان 
کرد و گفت که تنها رژيم اشغالگر قدس 

از ايج��اد ناامن��ي در منطق��ه بهره مي برد.ب��ه گزارش خانه ملت؛ 
کمال دهقاني با اشاره به مخالفت اتحاديه اروپا، آمريکا و ترکيه و 
همسايگان عراق با برگزاري همه پرسي استقلال کردستان عراق 
گفت: اين کار امنيت کل منطقه را به چالش مي کشد و بازنده اصلي 
اين بازي بخشي از مردم عراق و مشخصا همان هايي خواهند بود 
که حاکميت دولت مرکزي را به چالش مي کشند.نماينده تفت و 
ميبد افزود: در س��ايه دموکراس��ي بعد از صدام در عراق مردم اين 

کشور شاهد پيشرفت و آباداني در مناطق کردنشين بوده اند.

رئي��س کل دادگس��تري اس��تان تهران 
گفت: امروز فضاي مجازي و شبکه هاي 
اجتماعي هم از حيث وجودي و هم از جهت 
به��ره ب��رداري از آن و همچنين تاثيرات 
مثبت و منفي در جامعه بعنوان يک واقعيت 

مطرح بوده و بايد پذيرفت و با آن مواجه شد و در جهت برنامه ريزي 
دقيق براي بهره برداري مفيد از اين فضا و کاهش آسيب هاي آن 
اقدام کرد.غلامحس��ين اس��ماعيلي افزود: البته در جايي که فضاي 
مجازي به جامعه آس��يب مي رس��اند لازم اس��ت به استناد مقررات 
قانوني با وصف مجرمانه آن برخورد قضايي کرد. وي بهره برداري 
اصولي و صحيح از فضاي مجازي را مهم دانست و گفت: تبليغ و 
معرفي ظرفيت ها و شبکه هاي اجتماعي ايجاد شده در داخل کشور 

مي تواند در تحقق اين هدف مقدس تاثيرگذار باشد.

رئيس س��ازمان بازرس��ي کل کش��ور با اشاره به برخي 
جنجال هاي اخير پيرامون اظهارنظر يکي از مسئولان 
دولتي گفت: اخيراً برخي مس��ئولان گفته اند، مديراني 
مي خواهيم که از س��ازمان بازرس��ي نترس��ند. عرض 
مي کنم که اکثر قريب به اتفاق مديران، پاکدست هستند 
و از سازمان بازرسي ترسي ندارند. چرا که لزومي به اين 
امر نيس��ت. آن ها حامي و همراه س��ازمان هستند و به ما 
کم��ک مي کنند. اما اقليت متخلفي از مديران هس��تند 
که آن اقليت بايد از س��ازمان بازرس��ي بترسند و نه تنها 
بايد بترسند بلکه بايد از سازمان بازرسي وحشت داشته 
باشند و ما به اين موضوع افتخار مي کنيم. قاضي ناصر 
سراج با بيان اينکه »وظيفه سازمان بازرسي کل کشور بر 
اساس اصل 174 قانون اساسي نظارت بر حسن جريان 
امور و اجراي صحيح قوانين اس��ت« افزود: س��ه وظيفه 
براي سازمان بازرسي داريم که عبارتند از »پيشگيري«، 

»ضد فسادي« و »آمبودزماني«.
وي با تاکيد بر اينکه در س��ازمان بازرس��ي کل کش��ور 
پيش��گيري را ترجيح مي دهي��م، گفت: اکثر مديران ما 
پاکدس��ت و خدوم هس��تند، ولي متاس��فانه يک تعداد 

محدودي مدير متخلف هم هستند که بايد با آنها برخورد 
قانوني شود. قاضي سراج خاطرنشان کرد: اگر سازمان 
به جايي برسد که اصلاح امکان پذير نباشد قطعاً برخورد 
کرده و به هيچ وجه ممکن گذش��ت نمي کنيم. چون ما 
آمده ايم به مديران کمک کنيم و انتظار داريم که مديران 
نيز در رعايت قانون نهايت همکاري را داش��ته باش��ند. 
رئيس س��ازمان بازرس��ي کل کش��ور با اشاره به اينکه 
وظيفه داريم در برخورد با فس��اد مماش��ات نکنيم گفت: 
اگر مبارزه با فساد نباشد، اقتصاد مقاومتي محقق نخواهد 
شد. از طرفي ريشه خيلي از مشکلات جامعه و فسادها 
به بيکاري باز مي گردد و اگر آماري از زندانيان کش��ور 

بگيريم، اکثراً ريش��ه فسادش��ان به بيکاري بر مي گردد 
که اگر دو ش��عار امس��ال محقق ش��ود شاهد به حداقل 

رسيدن جرايم خواهيم بود.
قاضي سراج با اشاره به بازداشت يکي از مديران عالي 
استاني گفت: سازمان بازرسي چندين ماه روي پرونده 
اين مدير کار کرده است. بازرس کل ما در استان به اين 
مدير نامه نوش��ت که صورت حس��اب و ورود و خروجي 
حساب هاي خود را ارائه دهد که ايشان نه تنها همکاري 
نک��رد بلک��ه گزارش��ي را در هيأت دولت مطرح کرد که 
پس از آن دبير هيأت دولت به معاون حقوقي رياس��ت 
جمه��وري اع��لام کرد که رس��يدگي به اين موضوع در 

صلاحيت سازمان بازرسي نيست.
وي با بيان اينکه سازمان بازرسي، بازرس قضايي دارد 
و طبق قانون مي تواند حکم صادر کرده و اموال و وجوه 
را رديابي کند، گفت: متأسفانه تعداد زيادي قرارداد سفيد 
امضاء از منزل وي کشف کرديم که جاي امضاي خريدار 
خال��ي بود. که با اين ش��گرد، فک��ر مي کردند مي توانند 
رش��وه گيرنده را پنهان کنند اما بازرس��ان ما با احضار 
فروشنده ها در حال رديابي اين افراد متخلف هستند. 

رئي��س کميس��يون صناي��ع و معادن مجلس ش��وراي 
اس��لامي با تاکيد بر اينکه مش��کل امروز ما فس��اد است 

گفت: فساد در ادارات اپيدمي شده است. 
به گزارش ايسنا، عزيز اکبريان با تاکيد بر اينکه دولت 
بايد با فس��اد برخورد کند گفت: قبلا کس��ي که رش��وه 
م��ي داد قص��دش اي��ن بود تا حقي را ناحق کند اما امروز 
برخي رش��وه مي دهند تا حقش��ان از دست نرود، ما اينها 
را مي بيني��م. دول��ت بايد عزم خود را براي مبارزه با اين 
مس��ائل جزم کند. يکي از عوامل فرار س��رمايه گذاران 
و از دس��ت رفتن فرصت ها را ادارات دولتي دانس��ت و 
گفت: يک کارشناس بازرسي شش ماه پرونده اي را در 
کش��وي ميز خود قرار مي دهد و اينگونه مردم را اذيت 
مي کند، اين رفتار با شعارهايي همچون توليد و اشتغال 

سازگار نيست.
 وي در خصوص کاهش نرخ سود بانکي و روانه شدن 
بخشي از سرمايه مردم به سمت بازار سکه و ارز تصريح 
کرد: يکي از عوامل اين موضوع کاهش نرخ سود است 
اما در هر حال تا زماني که اعتماد ايجاد نشود مردم حاضر 

نيستند پول خود را وارد بخش توليد کنند.
اکبريان از بروکراسي اداري انتقاد کرد و گفت: يکي از 
سرمايه گذاران استان البرز که حدود 100 ميليارد تومان 
در اشتهارد سرمايه گذاري کرده پيش من ابراز ناراحتي 
مي کرد که مشکلات زيادي دارد. سرمايه گذار ديگري 
به من گفت که يک س��وم از س��رمايه خود را به کش��ور 
عمان برده و در آنجا ظرف مدت يک هفته مجوز ساخت 

کارخانه اي را دريافت کرده است.
رئيس کميسيون صنايع و معادن مجلس با بيان اينکه 
نگه داش��تن دلار در خانه ها براي کش��ور ما يک س��م 
اس��ت گفت: وقتي دلار به يک کالاي س��ودده تبديل 
ش��ود وضعيت اين مي ش��ود.در مسکن رکود ايجاد شده 
و همين باعث ش��ده بخش زيادي از 800 هزار ميليارد 
تومان پول سرگرداني که در کشور وجود دارد به سمت 

سکه، دلار و يا خارج از کشور برود.
 اکبريان در خصوص مس��ائلي که در ش��وراي ش��هر 
و ش��هرداري نظرآب��اد پي��ش آمده بود ني��ز اعلام کرد: 
چگونه مي شود فردي که از مردم راي گرفته به گزينه 

ش��هرداري بگويد در قبال پرداخت پول براي ش��هردار 
شدن او راي دهد، آدم بايد وجدان داشته باشد، چگونه 
مي ش��ود وقتي که هنوز راي مردم خش��ک نشده دنبال 

چنين تخلفاتي رفت.
اين نماينده مجلس ادامه داد: در ابتدا يکي از گزينه هاي 
شهرداري پيش من آمد و اعلام کرد که چنين پيشنهادي 
به او شده که در قبال پرداخت هزينه هاي انتخاباتي راي 
عضو شورا را براي شهردار شدن دريافت کند، اين مساله 
در پنج يا شش شهرداري مطرح بود، ما به اداره اطلاعات 
خب��ر دادي��م که در نظرآب��اد به تور افتادند و اعتراف هم 
کرده اند.اکبريان با بيان اينکه اين بي ديني ها به مملکت 
و انس��انيت لطمه مي زند گفت: فرمانداري نظرآباد بايد 
دو عضو علي البدل را براي جايگزيني با دو عضوي که 

رشوه گرفته اند معرفي کند.

يک عضو اتحاد ملت گفت: امروز همه جناح هاي سياسي 
مي دانن��د ک��ه بهتر اس��ت به جاي افراط گ��ري با پذيرش 
چارچوب هاي قانوني و تلاش در جهت کسب نظر مردم، 
بر اساس برنامه هايي که اعلام مي کنند با حکومت به تعامل 
بپردازند.محمد کيانوش راد در گفت و گو با ايس��نا در اين 
باره اظهار کرد:  بايد حتما توجه کرد که اصلاح طلبان طيف 
گسترده اي از نيروهاي سياسي بودند که به اين نام موصوف 
شدند. جز برخي از گروه هايي که انتخابات را تحريم کردند، 
اصلاح طلبان انتخابات را تحريم نکردند بلکه در يک مقطع 
هنگامي که امکان حضور را از آنها سلب کرده بودند اعلام 
عدم شرکت در انتخابات کردند.وي ادامه داد: عدم شرکت 

در انتخابات با تحريم انتخابات دو ساحت کاملا متفاوت است 
و نمي توان آنها را يکي فرض کرد. اصلاح طلبان هميشه به 
دنبال تعامل با قدرت و تاثيرگذاري بر نهادهاي حاکميتي 
بودند و بر آن تاکيد داشتند. آنها همواره تلاش کردند تا از 
طريق صندوق راي اصلاحات در کشور را پيش ببرند.اين 
فعال سياسي اصلاح طلب گفت:  در طيف اصلاحات گستره 
متفاوتي از انديشه ها را مي توان تعيين کرد اما گروهي که 
به عنوان جريان اصلي اصلاحات ش��ناخته مي ش��وند آن 
گروهي است که آقاي خاتمي آن را هدايت مي کند و افراد و 
جرياناتي که حرکت خود را در چارچوب مواضع ايشان پيش 
مي برند نيز جزو اين گروه به حساب مي آيد.وي در بخش 

ديگري از اين گفت وگو در ارتباط با تغيير تاکتيک و رويکرد 
جريان هاي سياس��ي کشور اظهار کرد:  هر جريان سياسي 
که مي خواهد با مردم ارتباط خوبي داشته باشد بايد حرکت 
خود را طبق قانون اساسي تنظيم کند. دوري از قانون توسط 
هر جناحي قاعدتا بايد به شکست منجر شود.کيانوش راد 
افزود:  امروز همه مي دانند بهتر است به جاي افراط گري با 
پذيرش چارچوب هاي قانوني و تلاش در جهت کسب نظر 
مردم بر اس��اس برنامه هايي که اعلام مي کنند با حکومت 
به تعامل بپردازند؛ از س��وي ديگر نهادهاي حاکميتي غير 
سياسي بايد روح قانون اساسي را که بر حق حاکميت مردم 

مبتني است را به صورت کامل اجرا کنند.

مديران متخلف بايد بترسند

رشوه براي شهردار شدن در پنج شهرداري 

کيانوش راد به جناحهاي سياسي توصيه کرد: تعامل به جاي افراط گري

سراج بر قدرت سازمان بازرسي تاکيد کرد:

نماينده کرج خبر داد:


